
HRUŠICA — FUŽINE
Nekateri ključni problemi

naše KS datirajo že več let
nazaj ih so našim bralcem
kaker tudi odgovornim dobro
znani. Najbolj pereča primera
sta trgovina in vrtec. Z obema /
zadevama se svet KS inten-
zivno ukvarja, veliko razu- -
mevanja ima tudi občina,
vendar se vedno najde pri so-
glasjih kakšna ovira. V jeseni
je bil na zborih krajanov ob-
Ijubljen čas gradnje trgovine
april 1982 in vrtca pomlad
1982. Obljubljeni čas je za
nami in pripomnil bi, da ne-
realizirane obljube ne delajo
stabilizacije, delajo pa razo-
čaranje.

Dalje so naši ključni pro-
blemi telefonski priključki,
kanalizacija in že več let ob-
ljubljeno avtobusno izogiba-
Iišče (postaja) pred križiščem
Litijske ceste s Cesto v Ko-
stanj. Glede telefonskih prik-
ljučkov naj omenim, da je
zanje v KS izredno zanima-
nje, kajti več krajanov ima
prijave na PTT že 10, 15 in
več let. Lani je bila imeno-
vana komisija in skupaj s kra-
jani ter svetom KS smo dali
delat projekt za telefonsko
omrežje KS.

Glede sodelovanja med
zgoraj naštetimi organi ob-
staja veliko možnosti in to je

Stane Jančar, predsednik
temeljne delegacije v KS Hru-
šica-Fužine za zbor KS naše
občinske skupščine, rojen 1.
1928, po poklicu tehnik, sla-
novanje: Cesta v Kostanj št. 3

tudi nujno zaradi obojestran-
skega interesa, na raznih po-
dročjih. Glavna pobudnika
povezave pa morata biti svet
KS in KK SZDL. Ce ne bo
povezave, bo tudi aktivnost
delegatov manjša.

Če bodo obljube izpolnje-
ne. bo tudi razdalja med dele-
gati in krajani vse krajša, po-
vezava pa večja.

STANE JANČAR


